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اتفاقافتاد؟
وضعيت پيش از اك��ران فيلم »فصل ماهی 
س��فيد« بيش��تر به يك تراژدي شبيه بود. 
متأسفانه به دليل مش��كلات اقتصادي كه 
پس از توليد اين اثر پيش آمد، پيش توليد 
به تعويق افتاد و يك  سال طول كشيد تا كار 
را آماده كنيم. پس از آن اتفاقات ديگري رخ 
داد كه باعث تأخير در نمايش عمومي اين اثر 
شد. به عنوان مثال وقتي قرار شد اين اثر را 
تابستان به اكران برسانيم، تقريباً يك هفته 
بعد از آن ش��يوع ويروس كرونا اعلام شد. 
اكران »فصل ماهی س��فيد« هم متأسفانه 
به تراژدي دوم تبديل شد. اين اثر همزمان 
با آثار كمدي روي پ��رده رفت كه صاحبان 
بس��يار پرقدرت و پر ضرب و زوري داشتند 
و س��انس هاي كمي در س��ينماهاي بعضاً 
دورافتاده به ما تعل��ق گرفت. مضاف بر اين 
تبليغات خاصي نيز نتوانستيم انجام دهيم 
و س��لايق مردم نيز تغيير كرده و به سمت 
كمدي رفته بود. من معتقدم در اين مواقع 
بايد ارگان يا رسانه اي مانند تلويزيون و حتي 
دولت از فيلم اجتماعي حمايت كند كه اين 
اتفاق رخ نداد و فيلم به اصطلاح كوبيده شد. 
ما يك اكران مردمي در ش��يراز داشتيم اما 
اجازه ندادند عوامل در سينما حاضر شوند و 
ما در پاركينگ سينما مانديم تا اكران تمام 
شد. اين اتفاق تاكنون در اكران مردمي رخ 
نداده است و اين اولين بار بود كه در نهايت 
من نيز متوجه اين اتفاقات و دليل آن نشدم. 
براي اك��ران آنلاين نيز باي��د كمي منتظر 
مي مانديم تا اتفاق بيفتد كه اكنون در فيليمو 

رخ داده است. 
ايناثراقتباسياس�تآزاداز
آخريناثرآنتوانچخوفيعني
»باغآلبالو«،چهشدكهاقتباس
سينمايي»باغآلبالو«رامحور

اينفيلمقرارداديد؟
من فارغ التحصيل رشته تئاتر هستم و از آنجا 
كه با فضاي نمايشنامه هاي كلاسيك آشنا 
بودم، باعث شد اقتباسي از اثر چخوف براي 
ساخت يك اثر سينمايي داشته باشم. ناگفته 
نماند كه من معادل نقش��ي كه محمدرضا 
فروتن در اين اثر سينمايي ايفا مي كند، روي 
صحنه تئاتر بازي كردم. قصه از جايي شروع 
ش��د كه طرحي نوش��تم با موضوع تبديل 
شاليزارهاي شمال به س��اختمان و تغيير 
كاربري كه اتفاق افتاده است. پس از آن به 
اين فكر كردم كه طرح در قالب »باغ آلبالو« 
جا مي گيرد و سپس ايده ام را عملي كردم. 
شايد به همين دليل و به زعم دوستان موفق 

از آب درآمده است. 

در ماه�یس�فيد« »فص�ل
فصلهاييازفيلمكندميشود
وارتباطمخاطببااثرروبهضعف
م�يرود،البتهاي�نكنديريتم
چناننيس�تكهتماشايفيلم
راتاپاياننتوانتحملنكرد.چرا

ايناتفاقرخدادهاست؟
واقعيت اين اس��ت كه اين موضوع را خيلي 
قبول ندارم و اين مسئله به سلايق و عادت 
مخاط��ب بازمي گردد. اساس��اً ي��ك فيلم 
سينماي اجتماعي بايد 120دقيقه باشد و 
90دقيقه بودن يك اثر به نوعي تجارت است. 
در حقيقت كشش فيلم و حوصله تماشاگر 
بايد تناسبي با يكديگر داشته باشند و اين 
تناسب را شرايط زمانه، فضاي جامعه و دولت 
تعيين مي كند. متأس��فانه در شرايط فعلي 
سينماي بدنه و س��ينماي اجتماعي ما كه 
تعريف اصلي سينماست، بسيار آسيب ديده 
است كه به نظر من بايد مجدد تعريف شود، 
وگرنه س��رمايه بس��يار عظيمي را از دست 

خواهيم داد. 
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برايمانبگوييد.
شخصيت ها به تناسب قصه انتخاب مي شوند 
و اساساً از نظر من نيازي نيست كه قصه همه 
شخصيت ها را تعريف كنيم، اما ما در »فصل 
ماهي سفيد« به شخصيت هايي پرداختيم كه 
سرنوشت شان به يكديگر گره خورده است و 
به نوعي اين اتفاق سرنوش��ت همه را تحت 
تأثير قرار مي دهد و بايد تعريفي براي شان 
داش��ته باش��يم، به همين دليل من تلاش 
كردم شخصيت ها در قصه سرانجامي داشته 
باشند و مخاطب بداند كه در آينده احتمالاً 
براي ش��خصيت چه اتفاقي رخ خواهد داد. 
در حقيقت در اين اثر سينمايي شخصيت 
بي تعريف نمانده اس��ت. تصور مي كنم اگر 
تماشاگر »فصل ماهي س��فيد« را با تمركز 
كام��ل ببيند، با تك تك ش��خصيت هايش 

همذات پنداري خواهد كرد. 
چ�همي�زانازقص�هب�هن�وع
روايتش�خصيش�ماازسينما

بازميگردد؟
تا جايي كه من تلاش ك��ردم اين قصه را به 
تصوير بكش��م، قطعاً به سليقه و نوع روايتم 
از سينما بازمي گردد، چون هركسي روايت 
خود را از سينما دارد و درست اين است كه 
هر كس ديدگاه خود را بيان كند چراكه تنوع 

نگاه ها سينما را قشنگ تر مي كند. 
مهمترينفاكت�ورفيلم»فصل
ماهیسفيد«برايجذبمخاطب

چيست؟
قصه اين اثر بسيار نوس��تالژيك است و اگر 
تماشاگر به عمق ماجرا برود، بسيار برايش 
آش��نا و ملموس خواهد بود. تصور من اين 
است كه اگر تماش��اگر حوصله كند و فيلم 
را تا آخ��ر ببيند، احس��اس نزديكي با فيلم 

خواهد داشت. 
ازاصليتري�نچالشهايخود
برايس�اختايناث�ربرايمان

بگوييد.
اينكه »فصل ماهي س��فيد« اولين اثر من 
بود، چالش بسيار بزرگي محسوب مي شد. 
وظيفه اي كه من نسبت به سرمايه گذار اثر 
دارم و اينكه به لحاظ اخلاقي بايد كار قابل 
قبولي بسازم، چالش ديگري بود كه نهايتاً 
ما ش��رمنده سرمايه گذار ش��ديم. ذكر اين 
نكته خالي از لطف نيست كه همه عوامل در 
ساخت اين اثر با من همراهي كردند، اگرچه 
اولين اثر س��ينمايي ام بود. لازم مي دانم از 
آقاي زرين دست ياد كنم و بگويم ايشان جزو 
آن دسته از فيلمبرداراني  است كه معمولاً از 
فيلم دوم بسيار راحت مي توان با ايشان كار 
كرد اما ما تا جايي كه مي ش��د باهم تعامل 
داشتيم و بسيار خوب باهم كنار آمديم و اين 

فيلم را به سرانجام رسانديم. 
اگربخواهي�دازمخاطبدعوت
كنيد،ايناثرراتماش�اكند،چه

دلايليراذكرميكنيد؟
وظيفه ه��ر فردي ا س��ت ك��ه فيلم هاي 
سينماي اجتماعي و جدي را دنبال كند، نه 
براي خود فيلم و فيلمسازش بلكه به خاطر 
خودش. هر فيلم سينمايي نكته اي براي 
ياد گرفتن دارد؛ از ديالوگ هايش گرفته تا 
حرف فيلم و تصاوير. فيلم سينمايي مانند 
يك دانشگاه است و فيلمساز شبيه معلم كه 
وظيفه اش آموزش در قصه است، بنابراين از 
نظر من هركس نياز دارد به مدرسه برود و 
چيزهايي را آموزش ببيند. ما هم به عنوان 
فيلمساز وظيفه داريم فيلم ها را ببينيم و 
مواردي را ياد بگيريم. »فصل ماهی سفيد« 
اثري  اس��ت كه ارزش ديدن دارد و حتي 

ارزش ديدن دوباره آن. 

من اعلام مي كنم كه هيچ لذتي مثل كتاب خواندن نيست
آدم به جز كتاب خيلي زود از هر چيزي خسته ميشه

وقتي خانه  خودم رو داشته باشم
اگر كتابخانه اي نداشته باشم بدبخت خواهم شد. 

خودخواهي و غ��رور، دو چيز متفاوتند، هر چند معم��ولاً مترادف گرفته 
مي شوند.  ممكن است كسي مغرور باشد اما خودخواه نباشد. 

غرور بيشتر به تصور ما از خودمان برمي گردد، 
خودخواهي به چيزي كه ديگران درباره ما مي گويند...!

ممكن است بدون قصد بدخواهي براي ديگران بدي كرد و مي توان از روي 
سهو و خطا سبب بدبختي ديگران شد. 

بي فكري، عدم توجه به احساس ديگران و عدم تصميم باعث چنين كارهايي 
مي شود...!

اگر قرار باشد يك خصوصيت را در آدميزاد نام ببريم كه واقعاً شگفت انگيز تر 
از هر خصوصيت ديگري باش��د، به نظر من همان حافظه و خاطره است. 
قدرت ها، ضعف ها و نابرابري هاي حافظه از هر چيز ديگري در ما غيرقابل 
درك تر است. حافظه گاهي خيلي قدرتمند است، فوري سراغ آدم مي آيد، 
گوش به فرمان است... گاهي گيج و سرگشته و خيلي ضعيف... در مواقعي 
هم خودسر و غيرقابل مهار! ... ما آدم ها از هر لحاظ معجزه خلقتيم... اما قوه 

يادآوري و فراموشي، ديگر واقعاً غيرقابل درك است. 

هيچ چيز به پاي خوش قلبي نمي رس��د، هيچ چيز وجود ندارد كه بش��ود 
با خوش قلبي مقايس��ه كرد. گرماي باط��ن و صفاي دل، آن ه��م با رفتار 
محبت آميز و بي غل وغش، صدبرابر هوش و فهم ارزش دارد و لطف جاذبه اش 
از هر چيز ديگر عالم بيشتر است. همين صفاي دل است كه باعث مي شود 
آدم محبوب همه باشد، در دل همه جا باز كند. اين طور آدم ها را نمي توان با 

تيزبين ترين و صاحبنظرترين آدم هم عوض كرد. 

»فصل ماهي سفيد« را با اقتباس از »باغ آلبالو« ساختم

گفتوگوي»جوان«با»قرباننجفي«بهمناسبتاكرانآنلاينتازهترينفيلمش

متأسفانهدرشرايطفعليسينمايبدنهوسينماياجتماعيمابسيارآسيبديدهكهاينشرايطبايدمجددتعريفشود
وگرنهسرمايهبسيارعظيميراازدستخواهيمداد

تنهايي آدم ها 
جزو دغدغه هاي اصلي ام است

ايبنا: شهره س��لطاني درباره تجربه اجراي نمايش »آشپزخانه 
و متعلقات« گفت: اين نمايش��نامه را رامي��ن ناصرنصير به من 
معرفي كرد كه مترجمان خوب و حرفه اي است. نمايشنامه در 
نگاه اول به ظاهر سطحي مي آيد ولي در واقع عميق است. خيلي 
از بزرگان هم گفته اند پيچيدگي در سادگي است. قصه در ظاهر 
ساده به نظر مي رسد ولي كاملًا با روابط پيچيده طرف هستيم. 
آدم هاي نمايش شخصيت هاي پيچيده اي دارند و هر كدام داراي 
ويژگي هاي خاصي هستند. هيچ كدام از شخصيت هاي نمايش 
بد نيستند. چيزي كه هميش��ه برايم مهم بوده و شايد ترغيبم 
كند نمايش��نامه هاي اينچنيني را انتخاب كنم بخشي است كه 
به روابط و تنهايي آدم ها برمي گردد. آدم ها شايد در عين اينكه 
فكر مي كنند دورشان خيلي شلوغ است در زندگي تنها باشند. 
آدم هاي امروزي تنها هستند و حسرت هايي را با خودشان حمل 
مي كنند كه اين حسرت ها هميشه با آنها باقي مي ماند. شايد به 
روي خودشان نياورند ولي حسرت زندگي ديگري را مي خورند 
بدون اينكه از زندگي ديگري خبر داشته باشند. ارتباط و تنهايي 
آدم ها جزو دغدغه ه��اي اصلي من 
براي انتخاب نمايش��نامه هايم 
اس��ت. در نماي��ش قبلي ام 
هم اي��ن موضوعات لحاظ 
ش��ده ب��ود. فك��ر مي كنم 
تم��ام نمايش��نامه هايي 
ك��ه م��ن انتخ��اب 
مي كن��م روحيه 
من را نش��ان 

مي دهد. 

مي خواستيم دشمني صهيونيست ها را 
در »ناريا« نشان دهيم

باشگاهخبرنگارانجوان:حميد رسول پورهدايتي، فيلمنامه نويس 
سريال »ناريا« درباره سوژه و داستان فيلم گفت: سريال »ناريا« با الهام 
از يك داستان واقعي بوده است و نه بر اساس آن، يعني شخصيت اصلي 
داستان به نام »هوژان«، دختر نخبه ايراني واقعي است، ولي حواشي و 
اتفاقاتي كه در اطراف او مي افتد، مبتني بر درام است، اما اينكه گروهي 
از خلافكاران سعي در نفوذ داشتند، صحت دارد. ما مي خواستيم نشان 
دهيم رژيم صهيونيستي دشمني خود را چگونه ابراز مي كند، اما بخشي 
از دشمني رژيم صهيونيستي مبتني بر درام است. سامان صفاري قرابت 
زيادي با نقش دارد. اگرچه به طور كامل بر اساس ذهنيت من نبود، اما 
هم خودشان هم آقاي افشار براي رسيدن به نقش تلاش كردند، چون 
معمولاً در سينما و تلويزيون ما به اين شخصيت ها كمتر پرداخته شده 
است؛ شخصيت هاي منفي يا خاكستري كه متحول مي شوند، يعني 
سامان در عين اينكه كارش را انجام مي دهد، علاقه مند هم مي شود. 
او هم مي خواهد ش��يطان باشد، هم انس��ان. معمولاً ايرانيان خارج از 
كش��ور فكر مي كنند ما در ح��وزه دانش خيلي عقب مانده هس��تيم، 
در صورتي كه اينگونه نيس��ت. اين هجمه اي كه در حوزه جاسوسي 
صنعتي، جاسوسي علمي، خرابكاري هاي صنعتي، شكار دانشمندان 
ايراني و بسترسازي براي مهاجرت نخبه هاي ايراني به راه افتاده، نشان 
مي دهد ايران در نقشه علمي جهان در نقطه بسيار مهم ايستاده است. 
اگر خبري در اين مملكت نبود، چرا آنقدر دشمني انجام مي شود؟! بايد 
در سرتاسر جهان گفته ش��ود كه اتفاقاً در ايران كلي خبر وجود دارد، 
ولي ما مجبوريم كلي از اين اتفاقات را در خفا انجام دهيم، چون تحت 
دشمني مس��تقيم قرار داريم. يكي از رويكرد هاي رژيم صهيونيستي 
اقدام به ترور است. نه تنها در حوزه هسته اي بلكه در حوزه علمي شاهد 

ترور در اين زمينه هستيم.

احمدمحمدتبريزي
سريال »آبان« پيش از ش��روع حول محور تبليغات عجيب و غريبي مي چرخيد. كانال هاي 
تلگرامي سينمايي و پيج هاي اينس��تاگرامي فضاي تبليغاتي عجيبي براي اين سريال ايجاد 

كرده بودند تا افراد بيشتري را ترغيب به تماشاي سريال كنند. 
پس از پخش س��ريال، باز هم نوبت به تعريف و تمجيدهاي اغراق ش��ده از راه رسيد و حتي 
نقدهاي مثبت از سريال به رسانه هاي رسمي هم راه پيدا كرد. گذشت چهار پنج قسمت ابتدايي 
كافي بود تا مشخص شود »آبان« با بهره گرفتن از داستاني غيرمنطقي و منطق روايي ضعيف، 

چيز خاصي براي عرضه ندارد. 
گذشت چندين قس��مت از سريال، س��بب ش��د اين بار به جاي تعريف، مخاطبان گاف ها و 
ضعف هاي س��ريال را در شبكه هاي اجتماعي بازنش��ر كنند. يكي از پرايرادترين بخش هاي 
سريال به بازي لاله مرزبان در نقش اصلي سريال برمي گردد كه اين روزها صحنه هاي غش و 

گريه كردنش در شبكه هاي اجتماعي وايرال شده است. 
فرصتسوزيمرزبان

در همان قسمت هاي اول سريال، رسانه ها نقدهاي اغراق گونه زيادي از بازي لاله مرزبان ارائه 
دادند و بازي او را شبيه شگفتي قلمداد كردند، مثل اينكه اينگونه تعريف و تمجيدهاي بيجا 
و پراغراق در شبكه نمايش خانگي رايج شده است و بخشي از كمپين هاي تبليغاتي پلتفرم ها 

براي بيشتر ديده شدن اثرشان به حساب مي آيد. 
لاله مرزبان تا پيش از »آبان« در فيلم هايي مثل »هيس! دخترها فرياد نمي زنند«، »بي همه 
چيز« و »نگهبان شب« بازي كرده بود كه بيش از همه بازي اش در »نگهبان شب« به چشم 
آمده بود. او در فيلم رضا ميركريمي در نق��ش دختري كر و لال بازي مي كند و اتفاقاً بازي به 

اندازه و خوبي را هم ارائه مي دهد. 
مرزبان با پيشينه اي سينمايي كه بيشتر نقش هايش هم نقش مكمل و فرعي بوده به شبكه 
نمايش خانگي آمد تا نقش اصلي سريالي پربازيگر را صاحب ش��ود. به نظر مي رسد مشكل 
اصلي هم براي مرزبان از همين جا شروع شد. انگار او براي كم نياوردن جلوي بازيگران باسابقه 
و سرشناسي مثل شهاب حسيني و امين حيايي مجبور شده از خود واقعي اش فاصله بگيرد 
و تلاش زيادي براي خوب نشان دادن خودش بكند، اما اين تلاش بيهوده بدتر نتيجه عكس 

داده و باعث ضعيف تر شدن بازي اش شده است. 
بازيمصنوعيمرزبان

مرزبان از همان نخستين قسمت هاي سريال، نتوانس��ت به شكلي طبيعي بازي كند. ايفاي 
نقش زني نخبه و مادري دلسوز چيزي نبود كه مرزبان بتواند به خوبي از پس آن برآيد. بازي  
مصنوعي و اگزجزه مرزبان پس از گذشت چند قس��مت اول حسابي به چشم آمد و در ادامه 

ديگر توي ذوق زد. 
اين بازيگر 31ساله براي درآوردن بعضي صحنه ها تلاش زيادي براي خوب نشان دادن خودش 
انجام مي داد و همين باعث مي شد بازي اش حالتي طبيعي نداشته باشد. بازي خارج از كنترل 
مرزبان پس از مدتي به يكي از نقاط ضعف »آبان« تبديل شد، البته در اين بد بودن، همه چيز 
تقصير مرزبان نيست و بايد رضا دادويي، كارگردان س��ريال را هم مقصر دانست. به هر حال 
مسئوليت اصلي هدايت و به قاعده بازي كردن بازيگران بر عهده كارگردان است و هنر اصلي 
كارگردان تفهيم نقش و هدايت درست بازيگر است. رضا دادويي كه پيش از »آبان« در فضاي 
تئاتر كار كرده است، آشنايي زيادي با فضاي سينما و سريال ندارد و اگر بازيگران ديگر سريالش 

شهاب حسيني و امين حيايي نبودند، شايد ضعف در بازي آنها هم ديده مي شد. 
رفتنبهسمتابتذال

سريال »آبان« با هياهو و سروصداي زيادي پخش شد و اين روزها كه 15قسمت از آن به پخش 
رسيده است، ديگر خبري از آن همه هياهو نيست. سريال »آبان« كه قرار بود اتفاقي ويژه در 
شبكه نمايش خانگي باشد، خيلي زود به حاشيه رفت و حالا فقط ضعف هايش در شبكه هاي 

اجتماعي ديده مي شود. 
تجربه »آبان« نشان داد خيلي نبايد به نقدها و تعريف هاي فضاي مجازي اعتماد كرد و سريال 
اگر واقعاً در همه ابعاد خوب باشد، راه خودش را بين مردم پيدا مي كند، دقيقاً شبيه اتفاقي كه 
براي سريال خوش ساخت و خوب »در انتهاي شب« افتاد؛ سريالي هشت قسمتي كه بدون 
ادا و ش��لوغ كاري آمد حرفش را زد و به يكي از سريال هاي ماندگار و تماشايي شبكه نمايش 

خانگي تبديل شد. 
نحوه بيان داستان در فيلم و سريال مهم است و نگاه ساده لوحانه به موضوعات و شخصيت ها 
مي تواند يك اثر را به ابتذال بكشاند. اين اتفاقي است كه براي »آبان« افتاد و سريال را از مدار 
اصلي اش خارج كرد. در فضاي اين روزهاي شبكه نمايش خانگي، داستان و نحوه بيان قصه 
حرف اصلي را مي زند. غير از اين تلاش هاي بيهوده ديگر براي ديده شدن جواب نمي دهد و 

اثر را به بيراهه مي برد. 

بازي لاله مرزبان در »آبان«؛ كمدي يا تراژدي؟
مرزبانازهماننخستينقسمتهايسريال

نتوانستبهشكليطبيعيبازيكند.ايفاينقشزنينخبهومادريدلسوز
چيزينبودكهمرزبانبتواندبهخوبيازپسآنبرآيد

دستمزد ها 
در شأن بازيگران پيشکسوت  نيست

تسنيم: رضا فياضي با اش��اره به وضعيت بد دستمزد بازيگران 
پيشكسوت و مقايسه آن با ستاره هاي جوان اظهار كرد: واقعيت 
اين است كه وضعيت پرداخت ها هميشه وحشتناك بوده است. 
ما بدعهدي زياد ديده ايم. بارها پيش آمده قرارداد امضا كرده ام اما 
نسخه اي از آن به من نداده اند. يك برگه ساده بايد باشد اما نيست! 
مخصوصاً در پروژه ه��اي پلتفرمي، موردي داش��تم كه قرارداد 
را نداده بودند و در پايان كار، پرداخت را بر اس��اس روز حساب 
كردند، در حالي كه ما بر اساس ماه قرارداد بسته بوديم. من در 
اين حرفه مو سفيد كرده ام، اما وقتي دستمزدم را با دستمزد يك 
سوپراستار مقايسه مي كنم، شايد حتي به 10درصد آن هم نرسد! 
نگاه مي كنم به هم نسلان و جايگاه هاي مش��ابه، واقعاً تفاوت ها 
زمين تا آسمان است. الان س��ينماي ايران درگير تركيب هاي 
تك��راري از بازيگ��ران ش��ده و بازيگراني مثل من ك��ه تجربه و 
توانايي داريم، به راحتي كنار گذاشته مي شويم. براي »زي زي 
گولو«150هزار تومان گرفتم و زندگ��ي ام راحت بود، اما حالا با 
وجود رقم هاي ميلي��اردي براي برخي، 
رقم هايي كه به من پيشنهاد مي شود، 
واقعاً ناچيز است، نه استاندارد يك 
آرتيست اس��ت و نه در شأن كسي 
ب��ا اين س��ابقه. آثار چخ��وف را در 
تئاتر كار كرده ام. س��ال هايي 
ك��ه تئات��ر كار مي ك��ردم 
نمايش��نامه هاي زيادي 
نوش��تم، اما الان جرئت 
اج��راي آنها را ن��دارم. 
بايد خواهش كنم فلان 
بازيگر بيايد بازي كند، با 
منت. نمايشنامه هايم خاك 
مي خورند و واقعاً آرزو دارم يك 

روز آنها را به صحنه بياورم. 

نماینزديكجالبترين

ما در »فصل ماهي سفيد« به ش��خصيت هايي پرداختيم كه سرنوشت شان به 
يكديگر گره خورده است و به نوعي اين اتفاق سرنوشت همه را تحت تأثير قرار 
مي دهد و بايد تعريفي براي شان داشته باشيم، به همين دليل من تلاش كردم 
شخصيت ها در قصه سرانجامي داشته باشند و مخاطب بداند كه در آينده احتمالاً 

براي شخصيت چه اتفاقي رخ خواهد داد

close
 ups

88523060گروه سینما و ادبیات 

بخش هايي از كتاب »غرور و تعصب« جين آستين
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